



CLEOPATRA HOSPITALS  
GROUP

Cleopatra Hospitals Group S.A.E.

Cairo, Egypt | 18 May 2023

## Cleopatra Hospitals Group Announces Successful Cancellation of Treasury Shares, Demonstrating Commitment to Driving Shareholder Value

Cairo, 18 May 2023

Cleopatra Hospitals Group is pleased to announce the successful conclusion of its treasury share buyback program, with the subsequent cancellation of the repurchased shares as previously communicated. This strategic decision underlines our dedication to enhancing shareholder value and is a testament to the management's strong belief in the company's robust fundamentals.

Throughout the course of 2022, the Group executed its buyback program, accumulating over 9.9% of its outstanding share capital. Following the necessary regulatory approvals, we have successfully cancelled 154 million treasury shares today, equating to 9.67% of outstanding shares. This has resulted in a notable 11% accretion in earnings per share (EPS) for our shareholders, further highlighting our commitment to driving shareholder value.

In light of the current market conditions, Cleopatra Hospitals Group is actively considering its strategic options, which may include a further share buyback program. The Group believes in prudently managing its capital structure to deliver long-term shareholder value while maintaining the flexibility to invest in the future.

At Cleopatra Hospitals Group, we continue to seek strategic opportunities that foster sustainable growth and optimize long-term shareholder returns. Our management remains steadfast in its mission to deliver superior performance, generate value for our stakeholders, and advance initiatives that heighten shareholder value.

Corporate Strategy and Investor Relations Manager

Waleed Hamed



القاهرة، في ١٨ مايو ٢٠٢٣

تسرع مجموعة مستشفيات كليوباترا أن تعلن عن نجاح اتمام برنامج شراء أسهم الخزينة، وذلك من خلال اعدام الأسهم المشتراة والتي تم الإعلان عنها من قبل. هذه القرارات الاستراتيجية تعكس المساعي التي نقوم بها لتعزيز قيمة المساهمين وتؤكد ثقة الإدارة الراسخة في الأسس القوية للشركة.

على مدار عام 2022، قامت المجموعة بتنفيذ برنامج شراء أسهم الخزينة، حيث تراكمت نسبة 9.9% من رأس المال المكتتب. وبعد الحصول على الموافقات اللازمة، تم اعدام 154 مليون سهم من أسهم الخزينة بنجاح، وهو ما يعادل 9.67% من الأسهم المتداولة. وقد أسفر ذلك عن زيادة ملحوظة في نصيب السهم في الأرباح للمساهمين بنسبة تقرب 11%، مما يبرز التزامنا مع الأعمال المستمرة التي نقوم بها لتعزيز قيمة المساهمين.

واستنادًا إلى الظروف السائدة في السوق، نتظر مجموعة مستشفيات كليوباترا حاليًا في الخيارات الاستراتيجية المتاحة، والتي قد تشمل برنامجًا إضافيًا لإعادة شراء أسهم الخزينة. تعتقد المجموعة في إدارة رأس المال بحكمة لتحقيق قيمة مستدامة للمساهمين على المدى الطويل، مع الحفاظ على المرونة للاستثمار في المستقبل.

في مجموعة مستشفيات كليوباترا، نواصل السعي لاستغلال الفرص الاستراتيجية التي تعزز النمو المستدام وتحسن عائدات المساهمين على المدى الطويل.

مدير إدارة التخطيط الاستراتيجي وعلاقات المستثمرين

وليد حامد

